
Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  02-2018/19 

Sted Hotherskolens personalerum Mødedato  09.10.2018 

Deltagere 

SB-medlemmer 

Afbud:  

Kim Andersen 

Simone Tinndahn 

Elevrådsrepræsentant 

Kl. 18.00 – 20.30 

Info: BUL + Område MED Mødeleder Rikke 

 

 

Dagsorden Punkt Ansvar  
A. Kommentar til referat Kommentar: 

Rettelser og kommentar til seneste 

referat. 

  

Godkendt 

1. Sygefravær 1 bilag RT  

Sygefraværet er taget til efterretning 

2. Økonomi 4 bilag TV  

RT og MOL er i dialog med Daniel vedr. økonomi til Dagskolen.  

Budgettet er taget til efterretning. 

Thomas undersøger hvordan buskort til enkelte elever bliver betalt.  

3. Rundvisning på Dagskolen Kl. 18.30 MOL  

Bestyrelsen takker Marianne for en flot rundvisning. Det er blevet en flot ombygning.  

4. Transport – Buskørsel, trafik-

farlige veje 

 Tine  

I 2016 da skolebusserne blev afskaffet, blev der i stedet tildelt buskort efter afstand samt trafikfarlige 

veje. Der er en del elever, der har været vant til at få tildelt buskort. Tine har undersøgt, at ud af de 14 

elever der ikke mere er berettiget til skolekort, har 11 af dem fået tildelt vinterbuskort.  

Buskort gives, hvis der er mere end 7 km., eller hvis man skal færdes på trafikfarlig vej.  

Skolebestyrelsen henviser til, at det er en forvaltningsopgave, at eleverne kommer sikkert i skole. Tine 

og René udarbejder en skrivelse til kommunen vedr. problematikken.  

5. Trafikpolitik 1 bilag Thomas M  

Thomas fra bestyrelsen fremlagde trafikpolitikken. Den blev godkendt og vil blive lagt på hjemmesiden 

samt mailes til Vej & Park. 

6. Læringskrav i SFO - Høring 2 bilag RT  

Der skal vælges om der i spireforløbet arbejdes med de seks kompetence områder i folkeskolelovens § 

11, stk. 2 eller de seks temaer i den pædagogiske læreplan. 

Skolebestyrelsen anbefaler, at der arbejdes med de seks temaer i den pædagogiske læreplan.  

7. Styrket praksisfaglighed i Fol-

keskolen 

1 bilag TV  

Thomas orienterede om aftalepartiernes forslag samt proces for Hotherskolen. 

8. Meddelelser:     

 a) SB Formand Orientering: 

Referat fra dialogmøde 10.09.18 

Lærernes Dag 05.10.18 

Rikke  

1. Flere lærere har tilkendegivet overfor Rikke, at de fik en god modtagelse på lærernes dag, hvor 



de blev modtaget med musik, rød løber og et stykke chokolade.  

2. Rikke orienterede om henvendelse fra forældre vedr. vikarsituationen.  

3. Rikke orienterede fra dialogmødet, hvor Rikke fortalte om Dagskolens budget, og René fortalte 

om ombygning af PLC.  

 b) Ledelsen Orientering: 

Siden sidst m.m. 

RT/TV  

1. Emneugen: God opbakning fra forældre da Hotherkøbing var åben fredag den 5. okt. 

2. Der blev orienteret om befolkningsprognosen, som viser, at der på enkelte årgange kan være 

svært at oprette to klasser.  

3. Børnehave Øst forbliver på Hotherskolen. Politisk beslutning i BUL. 

 c) Medarbejdere Orientering: 

Siden sidst m.m. 

BMO/PE  

4. Medarbejderne vil gerne takke for opmærksomheden på lærernes dag.  

5. Der har været afholdt forældremøder. 

 d) Elevråd Orientering: 

Siden sidst m.m. 

  

Der er valgt en repræsentant til skolebestyrelsen.  

9. Eventuelt.    

/. klasserne har deltaget i kommunens projekt om affaldssortering, hvor de vandt både 1. og 2. præmi-

en. Det gav henholdsvis 1000 kr. og 500 kr. til klassen.  

 

Der arbejdes på en plan for PLOV.  

 

Der er fundet en person fra erhvervsuddannelserne i Køge, som gerne vil sidde i skolebestyrelsen.  

 

Der blev talt om udsmykning i aulaen.  

 

 


